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速報： 台湾本土 13137 例 輸入 303 例連続 3 週で下降 
雅虎奇摩新聞 tw.sports.yahoo.com  2023-02-24 15:51 來源： 疾病管制署 

-------------------------------------------------------------------------------- 

台湾中央流行疫情指揮センターは、本日 02月 24日、「新たに増えたCOVID-19確診症例は 13,440例（う

ち本土症例 13,137 例、輸入症例 303 例）；更に、確診症例中、56 例の死亡者が出た」と発表したが、指揮

センターのデータによると台湾では 3週連続で感染者数が下降している。 

 

指揮センターの情報によると、2 月 5 日～11 日の間に計 138,351 例が新たに増え、2 月 12 日～18 日には

114,429 例が増え、今週はこれまでのところ 72,158 例となっており、既に 3 週間連続で下降している。先

日、スポークスマンの羅一釣は、来週には 228 連休（宮本注：228 連休とは、2 月 28 日の和平記念日のこ

と。1947 年 2 月 28 日に台北市でおきた民衆暴動が台湾各地に広がり、国民党政府の弾圧により日本人も

含め犠牲者多数を出した事件「228 事件」の悲劇を忘れず平和を祈念するための日。2023 年は、26 日から

28 日までの三連休になります）があることから、症例数は 1 万人を下回だろうと述べた。 

 

指揮センター情報によると、2020 年から国内では COVID-19 では 9,998,752 例が確定診断され、17,765

例が死亡している。 指揮センターは、市民に対し、ワクチンをできるだけ速やかに接種完了し、手指衛生

や咳エチケット、マスク着用などの個人防護措置を採り、不要不急の外出や活動或いは集会への参加を控

え、ヒトで込み合う場所や感染リスクの高い地区に出入りすることを避ける、あるいはハイリスク地区で

は、自発的に各項予防管理措置に協力する、また敏感な体質や慢性疾患がある、発熱、呼吸器疾患のある

人々には、ヒトの密集する地域でのマスク着用をし、国内コミュニティの健康を共同で維持することを継

続してほしいと再度訴えている。 

 

https://tw.sports.yahoo.com/news/%E5%BF%AB%E8%A8%8A-%E6%9C%AC%E5%9C%9F%E7%A2%BA%E

8%A8%BA13137%E5%A2%83%E5%A4%96303-%E6%9C%AC%E5%9C%9F%E7%96%AB%E6%83%85%E9%

80%A3%E7%BA%8C3%E9%80%B1%E4%B8%8B%E9%99%8D-065122192.html 

 

 

Breaking news: Locally diagnosed 13137 overseas 303! The local epidemic has 

dropped for 3 Consecutive weeks 
Yahoo Sports News tw.sports.yahoo.com  2023-02-24 15:51 Source: CDC 

-------------------------------------------------------------------------------- 

The Central Epidemic Command Center announced today (Feb. 24) that there were 13,440 newly confirmed cases 

of COVID-19 in China, including 13,137 local and 303 imported cases; further, there were 56 deaths. According to the 

data from the command center, the local epidemic has dropped for 3 consecutive weeks. 

 

According to the data from the command center, a total of 138,351 new cases were added from February 5 to 11, and 

114,429 cases were added from February 12 to 18. This week, 72,158 new cases were added as of today, which is 

already the third consecutive week of decline. Spokesman Luo Yijun said a few days ago that it is estimated that due 

to the 228 consecutive holidays next week, the number of cases will fall below 10,000. 

 

According to the command center’s data, from the year 2020, 9,998,752 cases have been diagnosed and 17,765 have 

died of COVID-19. The command center once again calls on the public should complete the vaccination as soon as 

possible, and implement personal protective measures such as hand hygiene, cough etiquette and wearing masks, reduce 

unnecessary movement, activities or gatherings, and avoid entering and leaving crowded places or areas with high risk 

of infection transmission and actively cooperate with various epidemic prevention measures. Further, the Command 

Center also reminds people with sensitive constitutions, chronic diseases, fever, or respiratory symptoms that it is still 

recommended to wear masks in densely populated areas to jointly maintain the health of domestic communities. 

 

 

：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 以下は中国語原文 ：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 

快訊》本土確診 13137境外 303！本土疫情連續 3週下降 

https://tw.sports.yahoo.com/news/%E5%BF%AB%E8%A8%8A-%E6%9C%AC%E5%9C%9F%E7%A2%BA%E8%A8%BA13137%E5%A2%83%E5%A4%96303-%E6%9C%AC%E5%9C%9F%E7%96%AB%E6%83%85%E9%80%A3%E7%BA%8C3%E9%80%B1%E4%B8%8B%E9%99%8D-065122192.html
https://tw.sports.yahoo.com/news/%E5%BF%AB%E8%A8%8A-%E6%9C%AC%E5%9C%9F%E7%A2%BA%E8%A8%BA13137%E5%A2%83%E5%A4%96303-%E6%9C%AC%E5%9C%9F%E7%96%AB%E6%83%85%E9%80%A3%E7%BA%8C3%E9%80%B1%E4%B8%8B%E9%99%8D-065122192.html
https://tw.sports.yahoo.com/news/%E5%BF%AB%E8%A8%8A-%E6%9C%AC%E5%9C%9F%E7%A2%BA%E8%A8%BA13137%E5%A2%83%E5%A4%96303-%E6%9C%AC%E5%9C%9F%E7%96%AB%E6%83%85%E9%80%A3%E7%BA%8C3%E9%80%B1%E4%B8%8B%E9%99%8D-065122192.html


雅虎奇摩新聞 tw.sports.yahoo.com  2023-02-24 15:51 來源： 疾病管制署 

-------------------------------------------------------------------------------- 

中央流行疫情指揮中心今(24)日公布國內新增 13440 例 COVID-19 確定病例，分別為 13137 例本土個案及

303 例境外移入，另確診個案中新增 56 例死亡。根據指揮中心資料，本土疫情已連續 3 週下降。 

 

根據指揮中心資料，2月 5日至 11日共新增 138351病例，2月 12至 18日則是 114429例，本週截至今日新

增 72158 例，已是連續 3 週下降。發言人羅一鈞於日前表示，估計下週受到 228 連假影響，將跌破萬例。 

 

指揮中心統計，自 2020 年起國內 COVID-19 累計 9,998,752 例確診、17,765 例死亡。指揮中心再次呼籲，

民眾應儘速完成疫苗接種，落實手部衛生及咳嗽禮節等個人防護措施，減少不必要移動、活動或集會，避免

出入人多擁擠的場所，或高感染傳播風險場域，主動積極配合各項防疫措施，並提醒體質敏感、有慢性病或

發燒、呼吸道症狀的民眾，於人潮較密集區，仍建議戴口罩，共同維護國內社區健康。 
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